

1972 (XXIV). Two petitions from the Great Somalia League (T/PET.11/736, T/PET.11/740, sect. II)

The Trusteeship Council,

Having examined, in consultation with Italy as the Administering Authority concerned, the petitions from the Great Somalia League concerning Somaliland under Italian administration,²³

Draws the attention of the petitioners to the observations of the Administering Authority and to the statements of its special representative.

*1039th meeting,
5 August 1959.*

1973 (XXIV). Petition from the Hisbia Dighil Mirifle, Lugh Ferrandi (T/PET.11/738)

The Trusteeship Council,

Having examined, in consultation with Italy as the Administering Authority concerned, the petition from the Hisbia Dighil Mirifle, Lugh Ferrandi, concerning Somaliland under Italian administration,²⁴

Draws the attention of the petitioner to the observations of the Administering Authority and to the statements of its special representative.

*1039th meeting,
5 August 1959.*

1974 (XXIV). Petition from the Great Somalia League, Margherita (T/PET.11/739)

The Trusteeship Council,

Having examined, in consultation with Italy as the Administering Authority concerned, the petition from the Great Somalia League, Margherita, concerning Somaliland under Italian administration,²⁵

Draws the attention of the petitioners to the observations of the Administering Authority and to the statements of its special representative.

*1039th meeting,
5 August 1959.*

1975 (XXIV). Two petitions from the Great Somalia League (T/PET.11/740, sects. I and III)

The Trusteeship Council,

Having examined, in consultation with Italy as the Administering Authority concerned, the petitions from the Great Somalia League concerning Somaliland under Italian administration,²⁶

Draws the attention of the petitioners to the observations of the Administering Authority and to the statements of its special representative.

*1039th meeting,
5 August 1959.*

1972 (XXIV). Deux pétitions de la Ligue pour une grande Somalie (T/PET.11/736, T/PET.11/740, sect. II)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec l'Italie, autorité administrante intéressée, les pétitions de la Ligue pour une grande Somalie concernant la Somalie sous administration italienne²³,

Appelle l'attention des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante et sur les déclarations de son représentant spécial.

*1039ème séance,
5 août 1959.*

1973 (XXIV). Pétition de l'Hisbia Dighil Mirifle, à Lugh Ferrandi (T/PET.11/738)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec l'Italie, autorité administrante intéressée, la pétition de l'Hisbia Dighil Mirifle, à Lugh Ferrandi, concernant la Somalie sous administration italienne²⁴,

Appelle l'attention du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante et sur les déclarations de son représentant spécial.

*1039ème séance,
5 août 1959.*

1974 (XXIV). Pétition de la Ligue pour une grande Somalie, à Margherita (T/PET.11/739)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec l'Italie, autorité administrante intéressée, la pétition de la Ligue pour une grande Somalie, à Margherita, concernant la Somalie sous administration italienne²⁵,

Appelle l'attention des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante et sur les déclarations de son représentant spécial.

*1039ème séance,
5 août 1959.*

1975 (XXIV). Deux pétitions de la Ligue pour une grande Somalie (T/PET.11/740, sect. I et III)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec l'Italie, autorité administrante intéressée, les pétitions de la Ligue pour une grande Somalie concernant la Somalie sous administration italienne²⁶,

Appelle l'attention des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante et sur les déclarations de son représentant spécial.

*1039ème séance,
5 août 1959.*

²³ See T/PET.11/736, T/PET.11/740, sect. II, T/OBS.11/102, T/L.943.

²⁴ See T/PET.11/738, T/OBS.11/102, T/L.943.

²⁵ See T/PET.11/739, T/OBS.11/102, 105, T/L.943.

²⁶ See T/PET.11/740, sects. I and III, T/OBS.11/102, 104, 105, T/L.943.

²³ Voir T/PET.11/736, T/PET.11/740, sect. II, T/OBS.11/102, T/L.943.

²⁴ Voir T/PET.11/738, T/OBS.11/102, T/L.943.

²⁵ Voir T/PET.11/739, T/OBS.11/102, 105, T/L.943.

²⁶ Voir T/PET.11/740, sect. I et III, T/OBS.11/102, 104, 105, T/L.943.